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[30-03-2020 18:13:09] Christianne Mattijssen: Ha, 
Even een preview voor het werkgroep overleg morgen. 
1) Morgen in de Werkgroep waar Henriette de fondsen in vertegenwoordigt, vraag ik de fondsen om tbv 
het op te richten 'overbruggingsfonds' de ketens in elke sector/branche (hoe heet dat eigenlijk) in kaart te 
brengen, daarbij aan te geven wie voor elk deel van de keten financieel verantwoordelijk is, en waar zij 
ondanks de genomen maatregelen tot nu toe, problemen verwachten met faillisementen op de korte 
termijn. 
2) Daarbij zal ik ook vragen wiens hulp zij kunnen gebruiken (G4 en K92) 
3) Wanneer zulke ketenbeschrijvingen er zouden kunnen liggen. 
Ondertussen gaan wij op zoek naar geld en dan leggen we het bijeen gegaarde budget & de problematiek 
aan de minister voor met de vraag welke problemen tot op welk niveau ze wil oplossen (en waar ze voor 
naar de ministerraad wil voor extra geld). 
Dit kost even tijd, maar gaat wel grip geven op de afbakening. 
[30-03-2020 20:09:55] Christianne Mattijssen: Tja... die brief... 
[30-03-2020 20:12:01] Jeroen Bartelse: Je moest eens weten hoe ie er eerst uitzag... 
[30-03-2020 20:12:35] Christianne Mattijssen: Hm. 
[30-03-2020 20:13:01] Christianne Mattijssen: How about de preview? 
[30-03-2020 20:13:46] Jeroen Bartelse: Zit er net naar te kijken... 
[30-03-2020 20:15:48] Jeroen Bartelse: Als ik het goed begrijp: je vraagt de fondsen per keten de analyse 
te maken - vanuit hun overviel/onafhankelijke positie? 
[30-03-2020 20:16:09] Christianne Mattijssen: Ja 
[30-03-2020 20:22:19] Jeroen Bartelse: Ja, ik snap dat je die onafhankelijke toets zoekt. En je hebt 
meteen de input vanuit 6 sectoren. Wat ze minder in huis hebben is blik op het niet-gesubsidieerde veld. 
Maar dat kunnen ze erbij halen lijkt me. 
Zou ondertussen ook een paar 'fondsbouwers' aan het werk zetten om voorstel voor uitvoering te maken. 
[30-03-2020 20:23:34] Christianne Mattijssen: Ja, dat doen we ook. Het gaat me niet zozeer om 
onafhankelijke toets maar eerst maar eens om afbakening. Daar komen we anders niet veel verder mee. 
[30-03-2020 20:26:31] Jeroen Bartelse: Okay, lijkt me goede weg. 
Ik spreek zo Peter en Jan Zoet nog even - zal ze alvast in voorstel meenemen. Okay? 
[30-03-2020 20:29:53] Christianne Mattijssen: Ok 

[15-04-2020 13:02:58] Jeroen Bartelse: Hey Cristianne, nog hulp nodig van onze kant - of marcheert het 
goede kant op? 
[15-04-2020 14:08:01] Jeroen Bartelse: Er komt een mailtje van 	 over noodfonds (pleidooi en 
bedrag) naar jullie toe. Wil ff peilen of dit helpt of juist niet. Media pi endit moment alles op - maar 
moet 't wel constructief en reeel blijven... 
[15-04-2020 14:11:09] Christianne Mattijssen: Barbera heeft contact met 

[05-05-2020 14:12:53] Jeroen Bartelse: Nog even lopen denken over je vraag (in m'n eentje :-). 

Geplaceerd onder de 100 vanaf 1 juni geeft wel perspectief hoor. Zeker voor de muzieksector, waar geen 
ingewikkelde voorstellingen hoeven worden geboekt en gerepeteerd. Dan kunnen podia beginnen met 
werken in 1,5 meter setting (wennen), verbinding publiek aangaan, 
lets te doen voor jongeren, werk bieden voor artiesten en zzp'ers voor en achter de schermen. 

Rendabel zal het niet worden (dus het moet niet leiden tot wegvallen steunmaatregelen), maar het is wel 
heel fijn om op kortere termijn weer een beetje open te gaan. Bij TivoliVredenburg zouden er meteen 
mee aan de gang gaan. 
[05-05-2020 14:23:09] Christianne Mattijssen: We nemen t mee. 


